



17 games storage

Headset Stand

Multifunctional Vertical stand

LED charge indicator

Cooling Fan

* P5 console/controllers/headset/games are not included

FEATURES:

6 in 1 Multifunctional stand, storage and fits well with your P5 console + 2 P5 controllers + one Headset + 17 games. Space-saving design, support for charging and heat dissipating simultaneously P5 console, as well as stores games & headset, keep everything neat and tidy. Built-in 2 pcs of high speed mute cooling fans. Dissipate heat for the console and preventing from over-heating. Charge 2 pcs of controllers simultaneously. Two LED lights clearly indicate the controller charging status.

产品特征:

本产品为P5 6合1多功能支架，可同时放置一台P5游戏主机 + 2个P5原装手柄+一个头戴式耳机+17个游戏碟。节省空间的设计可给P5原装手柄充电的同时为P5主机散热，并存放游戏碟及游戏耳机，使各个配件保持整洁。内置2个高速静音冷却风扇。给P5主机散热,防止过热。可同时为2个P5手柄充电。两个LED指示灯可实时指示充电状态。

19/
IPEGA Playstation 5
Oplaadstation - Zwart

1180609

PG-P5013B

3 03276 75934

Important note: iPega is a global registered trademark, the product do not labeled with iPega trademark and anti-counterfeiting stickers are fake products.
重要提示: iPega属于全球注册商标, 凡产品未有iPega商标及防伪贴均属假冒伪劣产品。

Patent NO. (专利号): ZL201930745335.X
iPega trademarks belongs to PEGA LIMITED.

RoHS CE FC MADE IN CHINA